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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/06 
 

z sesji Rady Gminy Mokrsko odbytej w dniu 19 kwietnia 2006r w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy pod przewodnictwem pana Marka Mielczarka – Przewodniczącego Rady 
Gminy 
 
Ustalona liczba radnych - 15 
Faktyczna liczba radnych - 15 
Liczba radnych obecnych na sesji - 12 
 
 
Radni Rady Gminy obecni na sesji: 
1.Cichos Jerzy 
2.Chwaliński Dominik 
3.Dudek Czesław 
4.Gruszka Adam 
5.Grześlak GraŜyna 
6.Kieler Marek 
7.KsiąŜek Stanisław 
8.Maras Michał 
9.Mielczarek Marek 
10.Owczarek Leszek 
11.Sroka Halina 
12.Zgondek Krzysztof 
 
Radni Rady Gminy nieobecni na sesji: 
1.Majtyka Grzegorz 
2.Walczak Zygmunt 
3.Zwierz Kazimierz 
 
Ponadto w sesji udział wzięli:  
1.Pawlak Zygmunt - Wójt Gminy 
2.Urbaniak Wacław  - Sekretarz Gminy 
3.Nagła Renata  - Skarbnik Gminy 
 
 
Ogółem w obradach XXXVI sesji udział wzięło 15 osób. 
 

 
Porządek  obrad sesji : 

 
1.Otwarcie sesji 
2.Przyjęcie porządku obrad 
3.Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budŜetowej Nr XXXV/153/06 Rady Gminy 
    Mokrsko z dnia 14 marca 2006r 
6.Interpelacjee, zapytania i wolne wnioski 
7.Zamknięcie obrad sesji 
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P u n k t   1 
 

Otwarcie  sesji 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXXVI sesję Rady Gminy, powitał  wszystkich 
obecnych i  następnie stwierdził wymagane kworum do podejmowania uchwał i wniosków. 
 
 

P u n k t  2 
 

Przyjęcie porządku obrad 
 

Mielczarek Marek, Przewodniczący Rady -  Porządek obrad radni otrzymali łącznie z 
zaproszeniem na sesję. Czy do przesłanego porządku radni mają uwagi? 
 
PoniewaŜ uwag nie było, Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 
 
Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXXVI sesji jednogłośnie. 
 
 

P u n k t  3 
 

Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji 
 

 
Protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony na sali obrad przed sesją Do protokółu nie wniesiono 
uwag.  
 
Protokół XXXV sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania. 
 
 

P u n k t  4 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

 
Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono: 
- radnego Krzysztofa Zgondka 
- radnego Czesława Dudka 
- radnego Marka Kielera 
 
Zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków Rada Gminy przyjęła jednogłośnie. 
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P u n k t  5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej  
Nr XXXV/153/06 Rady Gminy Mokrsko z dnia 14 marca 2006r 

 
 

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik Gminy. 
Radny Dudek – poniewaŜ sprawa była wyjaśniania dzisiaj na komisjach proponowałbym nie 
omawiać jej po raz drugi  a przejść do odczytania projektu uchwały. 
 
Wniosek radnego Dudka został przyjęty. 
 
Radny Zgondek Krzysztof – Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian uchwały budŜetowej Nr XXXV/153/06 Rady Gminy Mokrsko z dnia 
14 marca 2006r. 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXVI/154/06 w sprawie zmian uchwały 
budŜetowej Nr XXXV/153/06 Rady Gminy Mokrsko z dnia 14 marca 2006r. 

 
 
 

P u n k t  6 
 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
 

Radny Gruszka -  na  sesji w listopadzie zgłaszałem, Ŝe  z powodu wyjazdu nie będę brał 
udziału w pracach Rady i Komisji. Swoje obowiązki jako Przewodniczącego Komisji 
przekazałem p.Majtyce. UwaŜam, Ŝe radny Majtyka powinien  za okres  mojego zastępstwa tj. 5 
m-cy otrzymać dietę w wysokości przysługującej Przewodniczącemu Komisji. O ile jest mi 
wiadomo,  miał on wypłaconą dietę niŜszą. W związku z tym prosiłbym o załatwienie tej 
sprawy. 
Chcę powiedzieć, Ŝe ja miałem wypłacone 80% diety nie z kwoty 255 zł jaka przysługuje 
Przewodniczącemu Komisji, ale z diety radnego tj. z 220 zł czyli 178 zł. 
Pani  Nagła Renata Skarbnik Gminy -   
Zgodnie z § 2 ust.2  uchwały Rady Gminy w Mokrsku w sprawie ustalenia zasad otrzymywania 
i wysokości diet dla radnych oraz świadczenia dla Przewodniczącego Rady Gminy „za kaŜdą 
nieusprawiedliwioną nieobecność radnego na sesji, na posiedzeniu komisji potracą się 
miesięcznie 30% diety”.  Zgodnie z tym zapisem radny miał wypłaconą dietę. 
W/w uchwale brak jest zapisu, Ŝe w czasie dłuŜszej nieobecności przewodniczącego komisji, 
dietę wypłaca się  z-cy  przewodniczącego lub radnemu pełniącemu tą funkcję.  Aby moŜna 
było wypłacić dietę naleŜałoby dokonać zmiany uchwały. 
Radny Kieler -  chciałem zgłosić wniosek do Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o 
umieszczenie w Krzyworzece naprzeciwko kościoła przy drodze powiatowej   znaku 
informującego, Ŝe   w tym miejscu znajduje się zabytek. 
Radna Sroka -  jeszcze raz zgłaszam interpelację w sprawie: 
- pomalowania pasów dla pieszych na skrzyŜowaniu dróg w Mokrsku na „piekle” 
- zlikwidowania załamania drogi powiatowej naprzeciwko parku w Mokrsku 
Radny Dudek – wystąpić do PZD w Wieluniu w sprawie: 
- naprawy w pierwszej kolejności drogi Wieluń –Skomlin, gdyŜ jest jedną z najbardziej 
    zniszczonych   z dróg powiatowych, 
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- odmalowanie  linii ciągłej  na drodze  powiatowej w Mokrsku na odcinku od banku do szkoły 
   co zwiększy bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły. 
Wójt Gminy – chcę poinformować, Ŝe  na 24 kwietnia br jest zaplanowane posiedzenie Rady 
Powiatu w sprawie dróg. Porządek obrad  obejmuje między innymi: 
- informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o stanie zaawansowania budowy 
  obwodnicy  Wieluń –Północ, 
- omówienie zadań inwestycyjnych PZD w Wieluniu na 2006 rok. Jest to temat, który nas by 
   interesował, 
- podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budŜecie powiatu oraz zaciągnięcia 
   kredytów. Myślę, Ŝe będzie zaciągany kredyt na remonty dróg powiatowych. 
/Szczegółowy porządek posiedzenia pan Wójt odczytał/. 
Radny KsiąŜek -  kiedy będą naprawiane drogi gminne. Na terenie Słupska są takie odcinki 
drogi, Ŝe nie moŜna przejechać, najgorzej jest  koło p.Soli. 
Wójt Gminy –  roboty na drogach juŜ się rozpoczęły i sukcesywnie wszystkie drogi będą 
naprawiane. Proponowałbym aby komisja  zajmująca się drogami dokonała objazdu wszystkich 
dróg i ustaliła plan działania. 
Radny Gruszka – chciałbym aby komisja objazdowa dróg odbyła się jeszcze przed sesją. 
 
W wyniku dyskusji ustalono posiedzenie wyjazdowe komisji /objazd dróg w gminie/ na 
dzień 25 kwietnia 2006  godz.9.oo. 
 
Radna Sroka -  droga na Woli ma być  asfaltowana i najprawdopodobniej będzie wywyŜszona. 
Pan Stasiak przed swoją piekarnią ma wypłytkowany parking. W rozmowie ze mną zwrócił się 
z prośbą, by w projekcie  remontu tej drogi przewidzieć juŜ jakieś rozwiązanie aby woda nie 
zalewała jego posesji..  
Wójt Gminy – w tym roku ta droga nie będzie robiona. 
Radny Chwaliński –  wykonanie rowu od  posesji p.Orłowskiej  w kierunku zachodnim do 
przejazdu kolejowego /ok.200m/ 
Wójt Gminy – poinformował iŜ: 
1. na 9 maja 2006r  w Mokrsku planowane są obchody   Dnia Zwycięstwa . 
2. Uchwałą Rady Wojewódzkiej Zarządu OSP została przyznana kwota 50 tys.zł na zakup 

samochodu dla OSP Słupsko. W budŜecie gminy zaplanowana jest na ten cel kwota 22 
tysięcy zł. Ponadto część środków zostanie przyznana z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz z Zarządu Krajowego  ZOSP. Najprawdopodobniej 
będzie to samochód marki Ford, którego koszt będzie wynosił około 122 tysięcy złotych. 

3.Do Urzędu Gminy zgłosiła się z podaniem o przedłuŜenie umowy najmu lokalu na aptekę 
siostra zmarłego Andrzeja Kozłowskiego, który miał aptekę w Mokrsku. Mieszka ona w 
Łodzi, gdzie prowadzi równieŜ aptekę. Zastanowić się musimy co zrobić. Czy wydzieŜawić 
lokal  tej pani, czy  moŜe nie lepiej byłoby aby aptekę miał ktoś, kto mieszka bliŜej.  

   Nie chciałbym sam podejmować decyzji i być posądzony o jakieś korzyści z tego tytułu. 
   Radna Sroka -    poczekajmy jeszcze z decyzją, moŜe zgłosi się ktoś z okolic Wielunia lub 

Mokrska. 
   Radny Gruszka -  prawdopodobnie  pan Burchaciński  chciałby wziąć tą aptekę. 
  Wójt Gminy  - podanie siostry zmarłego aptekarza potraktuję jako jedną z ofert. JeŜeli wpłyną 

inne podania poproszę pana Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji na 
rozmowy. Chcę załatwić sprawę jak najlepiej i  z korzyścią dla mieszkańców gminy. 
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P u n k t   7 
 

Zamknięcie obrad sesji 
 

Przewodniczący Rady – stwierdził wyczerpanie się porządku obrad, podziękował wszystkim za 
udział w sesji i zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy 
 
 
Na dzisiejszej sesji została podjęta  uchwała stanowiąca integralną część protokółu, tj: 
Nr XXXVI/154/06 w sprawie zmian uchwały budŜetowej Nr XXXV/153/06 Rady Gminy 
Mokrsko z dnia 14 marca 2006r 
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Na powyŜszym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokółowała:       Przewodniczący Rady Gminy 
 
Ewa Jędrzejak                 Marek Mielczarek 
 
 
 
Protokół niniejszy obejmuje: 
1.Streszczenie  przebiegu obrad sesji od strony 1 do 5 
2.Podjęta uchwała 
3.Załączniki jak niŜej 
 
 

Lp. Treść załącznika Ilość stron 
1. Projekt uchwały Rady Gminy Mokrsko w sprawie 

zmian uchwały budŜetowej Nr XXXV/153/06 Rady 
Gminy Mokrsko z dnia 14 marca 2006r 

9 

 
 
 
 

 


